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Írásbeli választ igényl ő kérdés

dr. Kövér László ,
az Országgyűlés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes Házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 (IX.30) országgyűlési határozat 91 . § .
alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán nemzeti
erőforrás Miniszter Úrhoz

„Az alapítványi és magániskolák miért „mostoha gyermekei” a képzési rendszernek?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az alapítványi iskolák rendkívül sok olyan problémával küszködnek, melyekkel a 2013 .

szeptember 1-jei radikális változásokból következően találták szembe magukat, ezek egy

jelentős része a központosítás logíkájából következik . Olyan változások, amelyek nem

számolnak azzal, hogy több száz évtizedek óta működő alapítványi iskola van

Magyarországon. Olyan problémák, amelyek nem számolnak a köznevelés, a szakképzé s

differenciált jellegével, a társadalmi különbségekkel . Más részük pedig a szabályozá s

hiányosságaiból, a kapkodásból, az eltérő jogértelmezésből fakad.

Több százezer tanuló, közel húszezer munkavállaló kerül hátrányos helyzetbe, vagy éppe n

lehetetlenül el véglegesen, annak ellenére, hogy deklarált a szektorsemlegesség, s mindenk i

által ismert tény, hogy az alapítványi iskolák olcsóbban, és hatékonyan elégítenek ki fonto s

társadalmi szükségleteket, a hátránykompenzációtól az elitképzésig, a szakképzést ől az

alapfokú művészeti képzésig, az óvodástól az érettségit követő időszakig.



A kérdésem arra irányul, hogy milyen intézkedéseket terveznek, hogy az alapítvány i
és magániskolák is egyenrangú partnerek legyenek, az oktatás többi intézményével ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2013 . november 25 .
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